
ZÁPIS ze 4. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSVA MĚSTYSE PANENSKÝ TÝNEC 

konaného dne 11. 7. 2014 v zasedací místnosti úřadu městyse od 18,00 hodin. 

Přítomni zastupitelé: Bárta, ing. Čížková, Pecinka, Vejražka, Buk 

Počet přítomných zastupitelů městyse: 5, zastupitelstvo je usnášeníschopné.  

Pořad jednání: 

1. Zahájení. 

2. Volba zapisovatele (sl. Novotná, asistentka starosty). 

3. Volba ověřovatele (p. Buk). 

4. Volba návrhové komise (p. Pecinka, p. Vejražka). 

5. Kontrola předcházejícího usnesení (Bc. Čížek, předseda KV). 

6. Schválení výzvy k účasti ve výběrovém řízení na VZMR s názvem „Dodatečné zateplení objektu 

Mateřské školy“ 

7. Schválení seznamu oslovených uchazečů, kteří budou přímo vyzváni k předložení nabídky. 

8. Jmenování výběrové komise. 

9. Různé. 

 

1. Zastupitelé schválili program 4. zasedání Zastupitelstva městyse Panenský Týnec konaného dne 
11. 7. 2014. 

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl přijat. 

2. Volba zapisovatele: Novotná, asistentka starosty. 
 Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl přijat. 

3. Ověřovatelem je Pavel Buk. Předsedou návrhové komise je p. Pecinka, navrhovatelem p. Vejražka. 
 Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl přijat. 

4. Předseda KV Bc. Jiří Čížek podal informaci k plnění usnesení z 3. zasedání Zastupitelstva městyse 
Panenský Týnec. Z tohoto usnesení nevyplýval žádný úkol.  

 Zastupitelstvo vzalo informaci na vědomí. 

5. Starosta Bárta přednesl informaci o výzvě k účasti ve výběrovém řízení na zateplení školky. Slečna 
Novotná přečetla jen zásadní body výzvy, to je datum odeslání výzvy je 14. 7. 2014, datum podání 
nabídek do 29. 7. 2014, termínem pro plnění díla je 10. 10. 2014, faktura bude po předání, okna 
musí být hotová do konce srpna. Zastupitelé souhlasí. Schválli Výzvu k účasti ve výběrovém řízení 
na veřejnou zakázku malého rozsahu s názvem „Dodatečné zateplení objektu Mateřské školy“. 

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl přijat. 

6. Starosta Bárta přednesl návrh firem, které mohou být osloveny přímo. Vyzval zastupitele 
k případnému doplnění seznamu. Zastupitelé další návrh neměli. Zastupitelstvo schválilo seznam 
oslovených uchazečů, které městys přímo vyzve k předložení nabídky v rámci výběrového řízení 
viz. bod 5 zápisu: 
a) Martin Vršecký s.r.o., Lubenská 2408, 269 01 Rakovník II 
b) RYTA s.r.o., Bezručova 1159, 337 01 Rokycany 
c) Jumar a.s., Jizerská 328, 196 00 Praha 9 - Čakovice 
d) Prima Kladno s.r.o., Železárenská 2842, 272 01 Kladno 
e) PANEL – PROJEKT s.r.o., K Vypichu 551, 273 71 Zlonice 

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl přijat. 

7. Zastupitelé se dohodli na složení komise pro otevírání obálek a komise pro hodnocení nabídek. 

Shodli se, že složení obou komisí bude stejné, hodnocení proběhne hned po otevření.  

 
 
 



Zastupitelstvo jmenovalo a schválilo komisi pro otevírání obálek v rámci výběrového řízení dle 
bodu 5 zápisu v tomto složení: 

 předseda komise pro otevírání obálek: Bc. Čížek Jiří 
 člen komise pro otevírání obálek:  Buk Pavel 
 člen komise pro otevírání obálek:  Vejražka Miloš 
 náhradník:     Šafránek Pavel 
Zastupitelstvo jmenovalo a schválilo komisi pro hodnocení nabídek v rámci výběrového řízení dle 
bodu 5 zápisu v tomto složení: 

 předseda komise pro hodnocení nabídek:  Bc. Čížek Jiří 
 člen komise pro hodnocení nabídek: Buk Pavel 
 člen komise pro hodnocení nabídek:  Vejražka Miloš 
 náhradník:     Šafránek Pavel 

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl přijat. 

8. Zastupitelé se dohodli na termínu pro otevírání a hodnocení nabídek. Zastupitelstvo schválilo 
termín pro otevírání a hodnocení nabídek:  29. 7. 2014 v 16,00 hodin. 

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl přijat. 

9. Zastupitelstvo schválilo uzavření Smlouvy o poskytnutí dotace k realizaci projektu „Oprava fasády 
budovy Úřadu městyse“.  

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl přijat. 

10. Starosta Bárta poskytl informace o rozpočtovém opatření č. 4/2014, ve kterém jsou převážně 
opatření související s pořízením multikár, jejich přehlášením a sjednáním povinného ručení. 
Zastupitelstvo schválilo rozpočtové opatření č. 4/2014, tak jak bylo předloženo účetní městyse.  

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl přijat. 

11. Starosta Bárta poskytl informace o uvolnění bytové jednotky po paní Houdové. Stav bytu je tak 
70%. Zbytek je na podlahách, malbě, obkladech, koupelně, sociálním zařízení. Starosta navrhl, aby 
se zastupitelstvo sešlo nad problémem bytu na poradě. Pan Buk se ptal, zda by z toho bytu nešly 
udělat byty dva. Starosta informoval, že na rekonstrukci bytů je možné čerpat za určitých 
podmínek dotaci a vytvořit menší byty pro sociálně slabší. Dále se vyjádřil k celkovému stavu domu 
č. p. 7, byla by potřebná celá rekonstrukce včetně výměny elektra, vody, technický stav dvora je 
špatný. Celkově je byty nutné vidět a posoudit jejich stav na místě. Navrhl na poradě sestavit 
komisi, která se bude bytům věnovat. 

12. Starosta přečetl usnesení, zastupitelé ho schválili.   

Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl přijat. 

 

 

 

 

 

Zapisovatel:  Alena Novotná 

 

 

Ověřovatel zápisu:  Pavel Buk  


